
Referat fra styremøte 14.10.2004

  Sted:               Bydalen Allé 10, hos John

  Dato:               14.10.04

  Til stede:         John L. Jones, Knut Erik Hymer og Hanne Sekkelsten

  Forfall:             Pia og Martin Brandstorp, Inger May Aarø, Thomas Roaldsnes, Thor
Andersen og Ulf Morten Davidsen

   

   

  1. Referat fra forrige møte

  Referatet ble godkjent.

   

  2. Trafikkhenvendelse

  Velforeningene i lokalsamfunnet vil samarbeide om å holde et møte med politiet og aktuelle
etater i kommunen. Trafikksituasjonen i lokalsamfunnsområdet vil stå på programmet.
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  John har fått informasjon om at det er mulig for velforeninger å søke om støtte til
trafikksikkerhetstiltak gjennom FTU. John skal sende en søknad på vegne av Bydalen Vel.

   

  3. Trafikkaksjon

  Det er avholdt en trafikkaksjon i Sportsveien der det ble satt frem bukker for å begrense
trafikken. Det hele fungerte sånn noenlunde, men bukkene ble ganske raskt satt i veikanten.
Erfaringen fra aksjonen er at arbeidet med å sette ut bukker må bli langt bedre organisert. Noen
må påta seg ansvaret for å sette bukkene på plass i gata.

  John kaller inn til et møte i trafikkomiteen om kort tid der dette blir hovedtemaet.

   

  4. Websiden

  Websiden fungerer bedre. Alle har et ansvar for å sende over skiftlig stoff og bilder til
web-komiteen.

   

  5. Wiesebanen

  Det er avholdt dugnad på Wiesebanen. Det var godt fremmøte på denne dugnaden. Gresset
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på banen er slått to ganger og det er fylt på jord der underlaget var ujevnt. Vi satser på å kunne
legge is på i hvert fall deler av banen til vinteren.

   

  6. Evt.

  Styret må på neste styremøte gjennomgå hvilke oppgaver som må gjennomføres før neste
årsmøte. Aktuelle saker er endring av vedtektene, fastsette tidspunkt for årsmøtet, planlegge
vervekampanje samt vurdere hva vi skal gjøre m.h.t. velforeningens jubileum til neste år.

  I forbindelse med historiebokprosjektet er det tatt bilder av Bydalen fra heliumsballong og fra
kirketårnet. Det ble fine oversiktsbilder. Bildene kan evt. legges ut på web-siden.

   

  7. Neste møte 

  Neste møte blir 11.11.04 kl. 20.00 hos John.

   

   

  Fredrikstad, 17.10.04
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  Hanne Sekkelsten
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